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激光清洗机签约温州产业园 (千人计划项目)  

Laser Cleaning Machine (1000 talent plan project in 
Zhejiang) 

 
2017 年 6 月 28 日我们运营的浙江沃飞光电科技有限公司（筹）签约浙江省“千人计划”温州产业园。公司

将在温州实施改制，扩大生产基地，布局全球市场，开展资本化运作。沃飞光电是中国排名第一的激光清洗

公司，项目签约温州后，将为温州全力打造的“千人计划产业园”示范项目提供关键支撑，推动温州在激光

与光电等战略性新兴产业向高端化、高匹配优化升级，提高温州的科技自主创新能力。项目签约活动在温州

市人民大会堂举行。浙江省组织副部长、省委人才办主任姚志文先生，温州市市长张耕先生出席项目签约活

动并讲话。 
 
Zhejiang WoFei photoelectric Science and Technology Co. Ltd has signed a contract with Wenzhou “1000-talent 
plan” Industrial Park on June 28, 2017. The company will officially start the business in Wenzhou. WoFei Co. Ltd 
ranks first at Laser Cleaning machine and technology in China. It will promote the laser and photovoltaic industry 
of Wenzhou to a high-end, high matching and upgrading level, improving the innovation of science and 
technologies in Wenzhou. Mr. Zhiwen Yao, the deputy director of the organization department of CPC Zhejiang 
Committee, and Mr. Geng, Zhang, the mayor of Wenzhou, have attended the signing ceremony. 
 
蒙特利尔中国学者联谊会将继续保持低调、务实、开放的态度，在有望实现关键技术革新与文化创新领域，

推出一系列重点项目，提供相关配套服务。 
Montreal Chinese Academic Association will continue to maintain a low-key, pragmatic and open attitude, 
expected to launch a series of key projects in the field of key technological innovation and cultural innovation and 
provide children schooling help, talent accommodation and other aspects of supporting services. 
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政府报道 Government news (Chinese version) 
http://www.chinanews.com/business/2017/08-28/8315608.shtml 
http://www.sohu.com/a/152836299_467923 
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